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PROCES - VERBAL 

Încheiai în şedinfa ordinară a Co11siliu/11i Local Sector 2 

din data de 09.02.2023 

euu.1.' I 

Lucrăril e şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o pl atformă on-line 

de videoconferinţă , începând cu orele 9:30, în Sala ele Consiliu „I. L Caragiale" clin 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarel e persoane: 

- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti; 

- Domna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2; 

- Domnul consilier local Dinu Alexandru - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrărilor şedinţe i , doamna Secretar Genera l al Sectorului 2 Elena N iţă 
face prezenţa consilierilor. Din totalul de 25 consilieri locali au fost prezenţi 24 ele consilieri 

locali. Doamna consilier local Iordache Isabela Florina fiind absentă . Convocarea 

membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scri s, 

conform prevederilor art. 134, alin. (I), li t.„a" clin O.U.G nr.57/2019 privind Codul 

administrativ cu modifi cările şi completările ul terioare, inv i taţ i a la şedinţă precizând data, 

ora ş i procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispozi ţia Primarului Sectorului 2 

înreg i strată sub nr. 229/ 03.02.2023, precum şi amendamentele au fost aduse la cunoştin ţa 

publică prin afişare la av izierul Primărie i Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - I 3/site-ul 

i nstituţi e i , în termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O. U.G nr.57/20 19 privind Codul 

administrativ. 

1. 

2. 

ORDINEA DE ZI 

Aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectoru lui 2 
al Municipiului Bucureşt i clin data 25.0 1.2023; 

Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
Munic ipiului Bucureşti pe anul 2023; 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul 
Bucureşti 
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3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al fina nţărilor 

nerambursabile alocate de la bugetul local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i 

în anul 2023 , pentru activ ităţi nonprofit din domenii le: sport, educaţi e, mediu ş i 

social, în condiţiile prevederilor Legii nr. 350/2005, cu modificările ş i completăril e 

ulterioare; 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Anghel Florin, Badea Anda Simona, Calotă Constantin Emilian, Catone Magdalena 

Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, 

Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , Feroiu Dumitru Silviu, Georgescu Elena 
Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Vasile Silviu, Nedelcuţ 

Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu Andrei Tudor, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius 

Ovidiu, Popescu Lenuţa , Să ftoiu Elwis Claudiu, Waspusch Gabriel. În şedinţa ele astăz i 
cvorumul se ca lculează de la un număr ele 25 ele consilieri, astfe l încât maj oritatea 

absolută este constituită din 13 voturi . 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedinţă: Să trecem mai 

departe Ia aprobarea procesului-verbal al şedinţe i ordinare a Consiliului Local al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data ele 25 .01.2023. 

Se sup une la vot Procesul Verbal a şedi11/ei ordinare a C.L.S.2 din data de 

25.01.2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 c u următorul cvorum: DA -24, 

NU - O, ABŢ- O, NU VOTEAZi - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Toana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Cu 24 ele voturi 

pentru proiectul a fost aprobat. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedin/ei ordinare a C.L.S.2 din data de 

09.02.2023 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvornm: DA -23, 

NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZi - I. 
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Consi lierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Ca lotă Constantin

Em ilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -
NU VOTEAZĂ: - Săftoiu Elwis- Claudiu. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Să cerem avizele 

pentru toate proiectele de pe ordinea de zi. Comisia de Buget, proiectul 2 de pe ordinea 

de zi - Aviz nefavorabil. Proiectul 3 de pe ordinea de z i -Aviz favorabil. Juridică -

Favorabil la toate. Învăţământ - Favorabil la toate. Protecţie socia lă, nu cred că a fost. 

Administrarea patrimoniului , nu. Ecologie - Favorabil. Servicii publi ce, nu cred că a fost. 

Transparenţă - Favorabil , pentru un singur punct. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: La Protecţie socială , a fost comisie, pentru 

buget! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Da, ştiu , dar a-ş i fi 

anunţat ş i nu pentru buget, ci pentru Legea 350. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Punctul număru l 2. 

Aici avem 2 amendamente pe care le aveţ i pe e-mai l. 

Este prezentat p1111ct11/ nr. 2, proiectul de hot<lrâre privind aprobarea bugetului 

general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023,' 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci, sunt 2 amendamente, la buget. În primul rând bugetul a fost refăcut faţă de cel 

anteri or într-o măsură nu foarte mare, dar aşa cum domnul consilier Feroiu a cerut, ex i stă 

o detaliere a tuturor proiectelor ele la Centrul Cultural Mihai Eminescu. Ceea ce am ş i 

spus ele data trecută, că este absolut normal ş i legitim, cerinţa era legitimă. În acest 

moment au fost detaliate toate aceste cheltuieli. În al doilea rând aş spune că a fos t inclus 

ş i amendamentul acela pentru DGASPC, important ş i sunt 2 amendamente. A fost inclus 

amendamentul propus în şedinţa trecută , deci acum nu apare ca amendament, apare direct 

în propunerea de buget. Pe l ângă acesta mai sunt 2 amendamente. Un amendament este 

că imediat clupă publicarea bugetului ş i a ordinii de zi a venit o decizie ele la Finanţe care 
spunea că avem 4 milioane 300 de mii , sau ceva de genul ăsta , suplimentar clin cotele de 

TV A, care sigur că trebuie incluse ş i ele în buget ş i din acest punct de vedere avem un 

amendament propus ele aparat ş i mai avem un amendament la Po liţi a Local ă pentru a 
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achizipona nişte aparate, aşa cum au cei ele la Capitală, ele la PMB, acelea uncie se pot 
genera, se pot poza ş i genera notificăr i pentru cei care parchează ilegal pe treceri ele 

pietoni ş i pe la ... Ar fi păcat să nu avem şedinţa ele consiliu în care să nu pice sistemul ele 
IT. Deci, acest al doilea amendament nu este o sumă mare, dar este o sumă care va aj uta 

foarte mult şi va eficientiza foarte mult munca poliţiştilor locali. Deci, acestea sunt cele 2 

amendamente, ele nu sunt de substanţă. Am prezentat în şedinţa anterioară bugetul, el a 

fost ş i în consultare publică şi în dezbatere publică pe toate articolele bugetare, aliniatele 

şi aşa mai departe. Cred eu că este un buget echilibrat ş i sper că va fi votat astăzi . 

Mulţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule Feroiu? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Înainte să votăm bugetul, aş ciori să 
obţin o promisiune publică ele la domnul primar ş i anume noi, grupul PNL, avem o 

cerinţă, clin punctul nostru ele vedere temeinică ş i anume dorim creşterea pe zi pentru 

Şcoală clupă Şcoală de la 35 ele Iei, la 40 ele lei pe elev şi un cuantum ele 3 OOO ele elevi 
care să beneficieze de acest program. Ba mai mult, ne dorim ca la următoarea şedinţă să 

venim cu modificarea acestui regulament astfel încât să se poată aplica. De aceea, îl rog 

pe domnul primar să ne spună la microfon, să se audă public dacă susţine aceste lucruri 

pe care noi, PNL-ul le cerem, pentru a investi în educaţie ş i a investi în viitorul 

generaţi ilor din sectorul 2. Vă rog să-mi spuneţ i clacă susţineţi ş i dacă ne promiteţi acest 

lucru? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, susţin ambele cerinţe ş i aceea ele a propune modificarea hotărâ rii de Consiliu Local 

privind programul Şcoală clupă Şcoală în următoarea şedinţă, care să integreze ş i 

creşterea, mă rog, ajustarea cu inflaţia, practic de la 35 de lei, la 40 de lei pe zi. Asta 

înseamnă de la 700 de lei pe lună, la 800 de lei pe lună pentru fiecare elev. Aşa cum cum 

am discutat anterior, su sţin această această măsură ş i o voi propune împreună cu aparatul 

ş i sper să avem o colaborare bună pentru acest regulament în următoarea şedinţă de 

consiliu, în care este posibilă, atenţie, pentru că fiind un regulament care priveşte toţi 

copiii , vom avea ni şte cerinţe legate de transparenţă . Sunt convins că putem face ş i 

accelera aceste lucruri , clar va trebui să respectăm aceste lucruri ş i în cea mai rapidă 

şedinţă în care se poate, nu ştiu dacă cea ele pe 22, clar în cea mai rapidă şedinţă voi 

supune la vot acest regulament. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: În acelaşi timp, ca să continui 

dialogul , este ajustarea cu inflaţ i a , dar în acel aşi timp noi ne dorim calitatea serviciilor să 

crească ş i anume ne referim la serviciile de hrană. De aceea rog domnii directori care 

sunt implicaţi în achiziţia acestor servicii să ţină cont foarte mult şi de calitate, nu doar de 

canti tate, pentru că o şcoa l ă fără o hrană adecva tă nu poate să ajungă la o performanţă 

extraordina ră. În acelaşi timp, î l rog pe domnul primar public, au fost ni şte acuze la 
adresa mea data trecută , făcute doamna director ele la Centrul Cultural Mihai Eminescu, 

căre i a î i mulţumesc că a reuş it în sfârşit să ne dea public cât costă fiecare eveniment. 
Domnia sa a avut ni şte injurii, eu n-o să fac acest lucru, în primul rând pentru că este o 
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doamnă, dar vă rog frumos insistent ş i vă rog frumos să ne promiteţi că în cel mai scurt 

timp vor fi încărcate pe site toate contractele pe care le-a avut cu arti ştii , pe care Ie-a avut, 

contractele acelea care ne spune că sunt confidenţia l e, pentru că este vorba de bani 
publici. Pentru consilierii locali ş i pentru aparatul primăriei nu există confidenţialitate din 

punctul acesta de vedere. Ba mai mult, vă solicit dumneavoastră public, pentru a nu mai 

exista acuze, poate nefondate din partea mea, deş i nu cred, să trimiteţ i Corpul de Control 

ş i să ne prezentaţi la Centrul Cultura l Mihai Eminescu toată activitatea doamnei Director 
în ultimii ani ş i nu mă refe r doar la mandatul dumneavoas tră, mă refer de când este 

domnia sa acolo, pentru că exi stă suspiciuni destul de puternice că acolo nu ar fi lucrurile 

tocmai în ordine ş i vreau să c la rificăm odată pentru totdeauna aceste suspiciuni. În 

ace laş i timp, vă rog frumos să vă daţi acordu l pentru acest lucru public ş i interven ţia mea 
se va încheia. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Sunt 2 cerinţe din câte înţeleg, unul la mână contractele. Aici nu-mi este foarte clar clacă 

ele pot fi făcute publice, dar cu s i guranţă pentru consilieri . 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Cu paro l ă cu tot, cum avem ş i alte 

lucruri ş i pe care ne uităm, care sunt date cu caracter personal. Banul public, încă o dată, 

nu poate fi secret izat la nivelul unei primării. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Mun icipiului Bucureşt i : 

Sunt perfect de acord cu dumneavoastră. Repet, ad ică nu cred că pot fi făcute publice în 
sensul de, către toţ i cetăţenii , pentru că ar putea exista nişte clauze ele confidenţ i a li tate, 

dar pentru consilierii locali consider că este normal, mai ales că Centru l Cultural Mihai 
Eminescu este în subordinea consiliului local. Consilierii loca li ar trebui să a ibă acces Ia 

aceste in formaţii ş i voi cere, îi cer ş i acum doamnei Director să pună la dispoz i ţ i e aceste 
contracte ş i desigur, aştept o sesizare clin partea dumneavoastră cu privire la întreaga 

activitate, s-ar putea să fi e cam mult, dacă aveţ i suspiciuni. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Corpul de control poate fi trimis la o 

cerinţă publică, pe care o fac. Sesizarea poate fi o cons iderată pub li că, eu fiind susceptibil 

de acest lucru. Au mai fost ses i zări făcute la adresa di feritelor subordonate din această 

primărie sau pentru că dumneavoastră aţ i avut anumite suspiciun i, l e-aţi trimis pentru că 

este un proces de verificare, nu este un proces ele tragere la răspundere . Încă o dată spun, 

nu vrea nimeni s-o tragă la răspundere . Vreau să nu mai planeze aceşti nori gri, negri , 

maronii asupra Centrului Cultural Mihai Em inescu. Să se definească odată pentru 

totdeauna aceste lucruri. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Corpul ele control în general se trimite pe ni şte fapte definite, dacă doriţi putem face o 

misiune ele audit care să facă toate aceste lucruri. Cred că a existat o misiune ele audi t. Vă 

pot pune la dispoz iţie raportul auclitului, Direcţiei de Aucli t la adresa Centrului Cul tural 

Mihai Eminescu, cu s iguranţă ş i dacă aveţ i una, două, trei, mai multe suspiciuni 

punctuale, cu s i guran ţă atunci putem trimite ş i Corpul de Contro l. Altfe l este o perioadă 
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foa rte lungă ş i este posibil ca această m1snme a Corpului de Control să fie cumva 

ire levantă, dar dacă este ţ int i tă, atunc i poate obţ ine rezultate mai bune. 

D omnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Eu vă rog frumos totuş i să încercaţ i . 

V-am spus toată activitatea, inclusiv această idee în care nu aş face contractele publice 

creează suspiciuni foa rte mari , inclusiv oamenii ne întreabă p e ce che ltu iţ i voi banii 

acolo, ţinând cont că are un buget acceptabil din punctul meu, din punctu l dumneavoastră 

de vedere, mult prea mare din punctul meu de vedere, nejusti fi cat. Dar încă o dată nu 

vreau să aud acum din nou la acest microfon că ex i stă prob leme sau că am eu ceva cu 

cultura, vreau să nu mai planeze acest lucru . Vă rog frumos ! 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al M unicipiului Bucureşt i : În 

regulă , o să cer o misiune a Corpului de Control. De aseme nea o să vă transmit o copie a 

raportului de auclit. 

D omnul consilier local Feroiu Dumitru Si lv iu: Pentru toţ i consilierii , vă rog frumos 

o copie ş i încă o dată , „Şcoa l ă după Şcoal ă" pentru noi reprezintă principalul punct ş i vă 

mulţumim pentru promis iunea făcută . Sperăm să -l avem cît mai repede. 

Domnul Radu-Nicolae Miha iu, P rimarul Sectorului 2 al M unic ipiului Bucureşti: 

Aşa cum şti ţ i ş i pentru mine, „Şcoală după Şcoa l ă" este un program extraordinar ele 

important. Este pornit anul trecut ş i este un program care are foa rte mare succes. Deci, 

d in acest punct de vedere mă bucur că suntem a liniaţ i , ca să spun aşa ş i cu toţii 

cons iderăm acest „Şcoal ă după Şcoa lă" ca fi ind un program foarte important. 

Domnul consilier local Dinu A lexandru , preşed inte de şedinţă: Doamna Popescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: De acord cu domnu l consilier Feroiu, dar 

mări rea numărului de elevi în ceea ce pri veşte programul „Şcoală după Şcoa lă", nu 3000, 

noi suntem de acord ş i cu I O OOO. Problema este a lta, domnu le primar, domnule Feroiu, 

spaţiul disponib il d in unităţ ile de învăţământ. Apoi este şi o a doua problemă, să dep istăm 

spaţiil e respective ş i să mărim ş i numărul de elevi. Număru l 2. Mi-aş dori tare mult ca 

doamna inspector Ceama să verifice toate unităţil e de învăţământ cl in Sectorul 2 ş i să ne 

spună, să ne facă un raport, ele ce unele unităţ i de învăţământ care au spaţiu disponibil nu 

implementează programul „Şcoa lă după Şcoa l ă" . V-aş ruga tare mult, domnule primar, să 

soli c i taţ i inspectoratului, nu vreau să spun şcolil e că le ştiu foarte bine, aco lo uncie exi stă 

spaţii , clar nu imp lementează programu l „Şcoal ă clupă Şcoal ă'', să ştim ş i noi care este 

cauza. Avem spaţii unde se poate implementa. Problema număru l 2, mărirea de la 35 de 

lei la 40, ele acord, clacă se face confo rm infl aţ i e i şi într-adevăr conform infla ţiei. A ici nu 

este nici un fel de prob l emă, chiar am putea să mărim, chia r şi cu l O le i. Asta am vrut să 

vă spun. 

Domnul consilier local D inu A lexandru, preşed inte de şedinţă : Mul ţumesc, doamna 

Popescu! Domnule primar? 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primaru l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Mă bucur că acest program are susţinerea întregului consil iu local, pentru că este un 

program important. O rog pe doamna cons ilier Lenuţa Popescu să îmi spună care sunt 

acele şcoli , pentru că doresc să mă implic persona l î n a rezo lva aceste lucruri , dacă nu mă 
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înşel , pana 111 martie sau aprilie nu ştiu exact care este momentul , se formează aceste 
SOS-uri, se formează asociaţ iile care se validează cu inspectoratul. Este un moment bun 

să începem discuţiile pentru acele şcoli care nu au SOS, care nu au şcoală clupă şcoală, să 
le ajutăm să-ş i formeze SOS-urile, asociaţiile ele părinţi şi în acest fel va creşte 

capacitatea ş i poate vom avea nu 3000 ele copii, ci vom avea mai mult 4000 sau 5000, 

limita fiind într-adevăr logistică. Spaţiul în care copiii să poată lua o masă caldă ş i unde 

să poată rămâne. Deci, dacă reuşim să înscriem mai multe şco li în acest program, cu 

s iguranţă vor fi ş i mai mulţi copii. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Domnule Iliescu? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: Am aceeaş i cerinţă, ca a 
domnului Feroiu, să se întâmple ş i la Administraţia Pieţelor din Sectorul 2. Tot la fel, 

audit, corp de control, tot ce cuprinde. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să vă transmit rapoartele ele auclit ş i există un raport al corpului de control , pe care în că 
nu l-am, care este la mine pe masă, este finaliza t. E la mine pe masă, n-am reuş i t să-l 

parcurg cu totul, dar odată ce-I semnez o să pot să vi-l transmit ş i dumneavoastră . 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnul Săftoiu? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis Claudiu: Da, acum legat de Centrul Mihai 

Eminescu, pentru că e importantă cultura ş i e bine să ne aplecăm asupra ei, dacă se poate, 

că tot am început să transparentizăm lucrurile. Spuneaţi data trecută că exi stă un cont 

colector, pentru centru sau ar trebui făcut ş i că proiectele bine ar fi să fie aprobate în 

consiliul local ş i să auzim ş i noi de ele, înainte de a, evident a fi implementate ş i ele a fi 

che ltuite din banii generoş i pe care îi alocăm centrului. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am discutat. Acest cont colector ar fi putut să fi e fondul de rezervă al primarului. După 

discuţiil e pe care le-am avut, au fost detaliate proiectele în aşa fel încât să se ştie pe 

fiecare în parte ce se cheltuieşte . Eu sunt de acord ca proiecte le să fi e votate în Consiliul 

Local, dar pentru fiecare proiect în parte să facem un astfel de vot. Probabil că nu şt iu , 

este dacă vreţ i să le propunem într-o şedinţă viitoare, clar n- aş vrea să avem în fiecare 

şedin ţă , câte un proiect de la Centrul Cultural. 
Domnul consilier local Săftoiu Elwis Claudiu : Lunar, nu stri că , măcar să avem o 

perspecti vă. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: 

Avem această perspectivă în acest moment, clacă o să observăm că lucruri le nu se 

întâmplă, vă garantez că Ia o rectificare bugeta ră o să corectăm aceste lucruri. 

Doamna consilier loca l Popescu Lenuţa: Domnule consil ier Săftoiu, ce înţe l egeţi 

dumneavoastră, printr-un buget foarte generos sau generos? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis Claudiu: Nu scria acolo 6 OOO OOO de lei? 

Doamna consilier loca l Popescu Lenuţa: Nu sunt 4 OOO OOO ş i un pic pentru 

proiecte. Dar în momentul în care, în buget sunt prinse 4 OOO OOO pentru studiu de 

fezabil itate, piste de bi c i c l etă , 4 OOO OOO studiu de fezabil itate pentru tronsonul Pipera -
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Delfinului, linie de tramvai, 20 ş i ceva milioane pentru consultanţă, Fonduri Europene, ce 

spuneţi? Dacă sunteţi alături de cultură, eu z ic că nu este un buget generos, în comparaţie 

cu ceea ce se vede în buget. Domnul consilier, cu ceea ce vedem în buget! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Mul ţumesc, doamna 

Popescu! Alte intervenţii , dacă nu mai sunt, haideţi să votăm primul amendament, cel cu 

numărul 501 pe care îl aveţi ş i pe mail. Vă rog să daţi drumul la vot! Doamna Pasciuc, 

domnul Săftoiu? 

Se supune la vot AMENDANJENTUL 11r. 5011 2023 la pu11ct11/ 11r.2, proiectul de 

lwtlirâre privind aprobarea bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

pe anul 2023 şi aprobat de către Consiliu/ Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -14, 

NU-9, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ- O. 
Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel , Matei 

Vas ile- Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virg iliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu,. 

ÎMPOTRIVĂ: - Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta. 

ABŢINERE: - Calotă Constantin- Emilian. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votul verbal al doamnei consilier local Pasciuc Paula 

ÎMPOTRJVĂ. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte ele şedinţă : Am înţeles ! Domnul 

Anghel Florin, apăsaţ i ş i pe trimite . Cu 14 voturi pentru , 9 împotrivă şi o abţinere, 

amendamentul a fost aprobat. 

Trecem mai departe la a l doilea amendament, cel cu numărul ele intrare 53 7 clin 

partea executivului. Vă rog să daţ i drumul la vot! Doamna Catone, domnul Dincă? 

Se supune la vot A MENDAMENTUL 11r. 53 71 2023. la p1111ct11/ 11r.2, proiectul de 

hotlfrâre privind aprobarea bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti 

pe anul 2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 c u următorul cvorum: DA -14, 

NU-JO, ABŢ- 0, NU VOTEAZA~ - O. 

Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vas ile - Silv iu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andre i, Pelleg rini Mari us- Ovidiu, 

Waspusch Virg iliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, C os tache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Silv iu, N icolescu Claudiu , Săftoiu Elwis- C laudiu. 
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ÎMPOTRlVĂ: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, 

Din că Adrian, Enache Nicu ta, Georgescu Elena- Daniela, I I iescu Constantin Cristinei , 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Se conse1J111ează votul verbal al doa1J111ei cons ilier local Catone Mag dalena- Marta: 

PENTRU 

Se conse1J111ează votul verbal al do1J111ului consilier local Di11că Adrian: 

ÎMPOTR! VAV. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Am înţeles ! Cu 14 
voturi pentru ş i I O împotrivă, amendamentul a fost aprobat. Ş i acum să trecem la 

aprobarea proiectului cu tot cu amendamente 

S e s up11ne la vot cu AN/ENDANJENTE, pu11ctul 11r.2, proiectul de hot<irâre privi11d 

aprobarea bugetului general al Sectorullli 2 al M1111 ic ipiul11i Bucureşti p e a1111I 2023 şi 

aprobat de către Co11siliul Local Sector 2 cu Z1r111ătorul cvorum: DA -14, NU -10, ABŢ -

0, NU VOTEAZĂ - O. 
Consilierii local i ai Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Ch iril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache Adrian, Dinu 

Alexandru, Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

ÎMPOTRIVĂ : - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai , 

Dincă Adrian , Enache Nicuta, Georgescu Elena- Daniela, lliescu Constant in Cristinei, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ : -

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Cu 14 voturi pentru, 

I O împotrivă . bugetul sectorului 2 a fost aprobat. 

Este prezentat p1111ctul 11r. 3, proiectul de hot<irâre privind aprobarea Progra1J1ului 

anual al flnanfărilor 11era1J1 bursabile alocate de la bugetul local al Sectorului 2 al 

Jv/unic ipiullli Bucureşti În an11I 2023, pentru activităf i nonprofit din dome11iile: sport, 

educa/ie, 1J1edi11 ş i social, În condif iile prevederilor Legii nr . 35012005, cu 1J1odificările şi 

completările ulterioare; 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Trecem mai departe 

la punctul numărul 3, de pe ordinea de z i. Iniţiator Radu N icolae Mihaiu. Doreşte cineva 

să spună ceva? Interpelări ? Nu! Să dăm drumul la vot. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Domnul preşedinte? Nu exista un 

amendament aici , al domnului Nedelcuţ? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Nu ! 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Amendamentul a fost propus în şedinţa 

trecută ş i textul lui a fost preluat în textul proiectului de buget care este supus la vot 

acum. Deci, acea modificare nu se mai votează sub formă de amendament, ci apare în 

textul proiectului, aşa cum este e l supus la vot. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Am înţeles, mulţumesc! 

Se sllpune fa vot p1111ct11l 11r.3, proiectul de hotl'lrâre privind aprobarea 

Programztllli anllal al finanţărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucl/reşti în anul 2023, pentru activităţi nonprofit din 

domeniile: sport, educa/ie, mediu şi social, în condiţiile prevederilor Legii nr. 35012005, 

cu modificările şi completările ulterioare şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA -23, NU -0, ABŢ - 1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelleg rini Marius- Ovidiu, 

Waspusch Virgiliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache Adri an, Dinu 

A lexandru , Feroiu Dumitru Si lviu, Nicolescu C laudiu, Săfto iu Elwis- Claudiu, Anghel 

Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , E nache Nicuţa, Georgescu E lena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuta. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE : - Cal otă Constantin- Emilian. 

NU VOTEAZĂ: -

Se consemnează votllf verbal al doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU. 

Domnul consilier local Dinu A lexandru , preşedinte de şedinţă: Cu 23 de voturi 

pentru ş i o abţ inere, proiectul a fost aprobat ş i acum să trecem la interpelăr i. Avem un . . . 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asoci aţ ia „ C.S.A .M. 

OLIMPIC " : Bună z iua ! Am să trec direct la subiect ş i după aceea am să fac observaţiil e 

necesare. Mă numesc Victor Popa ş i pentru a fi mai uşor cu interpelarea mea, am să o rog 

mai întâ i pe doamna director ele la Direcţia Econom ică , doamna Pâ rvan, să-mi răspundă 

la următoarea întrebare. La proiectul de buget a l Sectorului 2 , a l cărui in iţiator este 

domnul primar, conform Legii finanţelor, am dreptul ca cetăţean să depun în scris 

contestaţii la proiectul ele buget, contestaţii care vor trebui să ajungă la comisia ele buget 
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uncie se dă avizul proiectului de buget şi uncie aceste contestaţii, în urma unei analize 

constructive, pot deveni amendamente la proiectul de buget depuse de domnii consilieri? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Doamna Pârvan? 
Doamna Pîrvan Florentina, Director Executiv Direcţia Economică: Bună ziua! Da, 

aveţi dreptul să depuneţi contestaţii. Aţi făcut acest lucru ş i v-am răspuns. Am adus la 

cunoştinţă comisiei de buget, în timpul şedinţei de buget, contestaţia dumneavoastră la 

buget. Domnii consilieri pot să confirme acest lucru. Funcţia mea este să aduc la 

cunoştinţă consilierilor locali iar dânşii să se exprime asupra amendamentului 

dumneavoastră şi am făcut acest lucru, v-am răspuns şi în scris. 
Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşed inte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC " : În urma acestei acţiuni a dumneavoastră, pentru care vă mulţumesc . Care a 

fost avizul dat de consilieri, de membrii comisiei de buget? 
Doamna consilier local Badea Anda Simona: Avizul pentru proiectul de buget, dat 

în seclinta de ieri. , , 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Mă refer la contestaţia depusă? 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona: Avizul per total pentru proiectul de 

buget, dat ieri în şedinţa comisiei de buget uncie aţi fost şi dumneavoastră invitat, dar n

aţi participat, este nefavorabil. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Întrebarea este foarte simplă. Contestaţia înaintată a fost analizată de 

membrii comisiei? Dacă da, atunci a fost elaborat sau emis un aviz? 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona: Noi nu emitem avize pentru 

contestaţii, emitem avize pentru proiecte, în comisii. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Am să ţin să se menţioneze, să se consemneze în procesul-verbal că ieri am 

fost la dispoziţia doamnei preşedinte a Comisiei de buget începând cu ora 11 , în 

permanenţă la telefon, până la ora 22. Nu am primit absolut niciun fel de invitaţ i e clin 
partea niciunui membru, nici măcar clin partea aparatului de specialitate. Am vorbit cu 

cineva din partea aparatului de specialitate ş i mi-a comunicat că urmează să fiu pe 
recepţi e . Staţi pe recepţie, că urmează să fiţi invitat. Nu am primit nicio inv i taţie. Mai 

mult, aceeaş i solicitare am făcut-o ş i cu prilejul şedinţei comisiei de data trecută, doar să 

se consemneze. Mulţumesc! 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona: Aţi fost invitat la ambele şedinţe, 

inclusiv la cea de aseară ş i la cea de data trecută, nu v-aţ i prezentat. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 
OLIMPIC ": Şi cum s-a făcut comunicarea acestei invitaţii? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Data trecută v-am invitat fizic, la 

primărie să participaţi la şedinţă, iar ieri v-am trimis un link. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Dacă aţi făcut-o, înseamnă că aceste mărturii ex istă . Din păcate, la mine în 

11 

VIZAT 
spre neschimbare 

SECRFT.L\R GfNERAL 



sistem nu există nici o mărturie şi am să vă rog să puneţi la dispoziţie şi să se consemneze 

aceste mărturii şi cea de data trecută, unde spuneţi că m-aţi invitat şi cea de data prezentă, 

unde spuneţi că mi-aţi trimis un link. Dar să merg un pic mai departe, să înţeleg că 

sectorul 2 nu doreşte, consilierii nu doresc, domnul primar nu doreşte, nici aparatul de 

specialitate nu cred că doreşte să revitalizeze sectorul de tineret, pentru tineret. Vreau să 

întreb aparatul de specialitate dacă la petiţia transmisă de Consiliul Tineretului din 

România, înregi strată cu numărul 10223 din 17.01.2023, a fost elaborat ş i comunicat un 

răspuns? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

De obicei răspundem la toate petiţiile, nu ştiu fix pe aceasta, ca să fiu sincer, sunt mul te 

petiţii la care răspundem, dar aş estima că da. O să întreb aparatul dacă s-a răspuns la 

această, dacă puteţi să repetaţi numărul? 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Numărul este I 0223 clin data 17.01.2023 şi petentul este Consiliul 

Tineretului din România. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să rog aparatul să îmi spună dacă am răspuns la această petiţie. Eu cred că am răspuns, 

da, evident, nu ştiu toate petiţiile la care se răspunde. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Ca să-mi susţin argumentarea pe care am, pardon, motivul pe care l-am 

evocat, că nu se doreşte revitalizarea sectorului pentru tineret, am să vă spun doar 

următoare le. În sală este prezent reprezentantul Consi liului Local, care este ş i în calitate 

ele preşedinte al şedinţei , domnul Dinu Alexandru. Este reprezentantu l Consiliul Local în 

Consiliu l Consultativ pentru Probleme ele Tineret şi vă readuc aminte că aceasta s-a făcut 

prin hotărârea de consiliu numărul 156 din 06.05.2022. Ba mai mult, Consiliul 

Consultativ pe Probleme ele Tineret a fost adoptat printr-o hotărâre de consiliu cu 

numărul 85 din 23.03 .2022. Vreau să vă întreb pe toţi cei prezenţi aici, dacă aţi adoptat 

Consiliul Consultativ, există un reprezentant clin partea Consiliul Local, care este suma 

a locată corespunzător funcţionării acestui consiliu? Vă readuc aminte că în hotărâre este 

menţionat, printre altele, consiliul îşi va desfăşura activitatea într-un spaţiu. În bugetul pe 

care l-aţi adoptat nu cred că apare nicăieri o sumă a l ocată în acest sens, nici pentru 

funcţi onarea consiliului consultativ, nici pentru chiria sau utilităţ ile spaţiului , nici pentru 

calendarul de activităţ i . Poate cineva să-mi răspundă? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Da, doresc eu să răspund. Consiliul Consultativ este consultativ ş i nu s-a pus problema 

până în acest moment ca acest Consiliu Consultativ să fie ş i remunerat, remunerat mă 

scuzaţi. Din acest punct ele vedere putem să stăm cu dumnealor de vorbă, să în ţel egem 

problemele tineretul ui. De altfel , o mare parte clin bugetele noastre de invest i ţ ii merg 

către tineret, o parte importantă din evenimentele cultura le merg către tineret. 

Amenajările cl in parcuri, merg pentru tineri , multe dintre e le. Din acest punct ele vedere, 

să spunem că Sectorul 2 nu este interesat ele tineret, este incorect. Dacă dumneavoastră 
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echiva l aţ i plata unor salarii pentru un consiliu consultativ, care a fost gândit ca fiind pe 
bază de voluntariat, cu faptul că sectorul 2 nu este interesat de revitalizarea tineretului, 

îm i pare rău, nu Consiliul Consultativ al Tineretului deţine monopolul asupra politicilor 

pentru tineret. 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asoc iaţ ia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Puteţ i atunci răspunde, ce înseamnă regulamentul sau Ia ce se referă 

Regulamentul de Organizare ş i Funcţionare? Este pur ş i simplu unn document-cadru pe 
care I-aţ i adoptat ca să fiţi în trend cu legea tinerilor, nu? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: N

aş vrea să facem o dezbatere foarte lungă pe un proiect care nu se află pe ordinea de zi. 
Din acest punct de vedere avem ş i un consiliu pentru persoanele cu dizabilităţ i , tot ne

remunerat, care funcţionează ş i va funcţiona ş i va produce efecte. Nu înseamnă că orice 

consiliu pe care îl avem trebuie să fi e remunerat. Mulţumesc! 

Domnul Popa Victor Haralambie Alexandru - Preşedinte Asociaţia „ C.S.A.M. 

OLIMPIC ": Astăzi aţi votat din nou Programul Anual de Finan ţăr i Nerambursabile. La 

fel ca ş i anul trecut ş i acum 2 ani de zile, acest program vine fără ca raportul publicat în 

Monitorul Oficial sau publicat pe site-ul Primă ri e i Sectorului 2 să con ţi nă informaţ i ile aşa 

cum sunt prevăzute în legea 350 ş i am să citez articolul 18, punctul numărul 1, finalul 

exerciţiului - autoritatea are ob ligaţ i a să întocmească un raport cu privi re la contractele de 

fi nanţări nerambursabile încheiate în anul fi scal precedent, care va cuprinde, atenţ ie, 

programele finanţate, beneficiarii ş i rezul tatele contractului. Aşa cum a fost publicat acest 

raport în Monitorul Oficial, aflăm despre programe, aflăm despre beneficiari, dar în 
sensul rezul tatelor nu aflăm absolut nimic. Ba mai mult, vă readuc am inte că anul trecut, 

domenii precum mediu, sport nu au reuşit să finanţeze în treg bugetul. Mi s-ar fi părut 
normal ca înaintea adoptării acestui program anual să se ia ceva măsuri. De ce să mai 

adopt un buget de 750 OOO ele lei pentru mediu, când anul trecut nu au fost proiecte. 
Acelaş i lucru ş i pentru sport. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Aş 

vrea în primul rând să spun că raportul a fost semnat ş i înţeleg că este publicat în 

Monitorul Oficial, în acest moment. Pe site-ul instituţi ei va fi publ icat cu mai multe 
detalii , dar ceea ce prevede legea a fos t îndeplinit. Măsur i , vă garantez că se iau. Am 

discutat, una dintre măsuri , de exemplu, este propusă de consilierul Radu Neclel cu ţ ş i s-a 
discutat mai devreme despre ea, pentru flexibilizarea proiectelor de mediu, este una cl in 

măsurile propuse. Acum, clacă dumneavoastră nu l e-aţ i remarcat, nu înseamnă că nu au 

existat. Ele exis tă ş i măsuri se iau, inclusiv în ceea ce a fost propus pentru proiectele 

existente ş i în regulamentul care urmează să fie votat în următoarea şedinţă ele consiliu, 

regulamentul ele acordare. În acest moment se publică proiectul pentru legea 350 dar vom 

avea un regulament în următoarea şedinţă . Deci, ştiu , sunt mul te tehn i ca l ităţi , putem să 

stăm să le discutăm pe toate, dar vă spun că acest raport a fost, eu ţi neam minte că l-am 

semnat, nu şt iam clacă a fost ş i publicat sau nu. Înţeleg că a fost publicat acum a fost 
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notificat, a fost publicat în Moni torul O fi cia l ş i că se iau măsuri pentru a încuraja şi acele 

dom enii care nu au fost foarte populare anii trecuţ i. 

Domnul consilie r local Dinu A lexandru , preşedinte de şedinţă : Domnul Popa, 

rugăminte, clacă mai aveţi întrebări , Ie puneţi pe toate, vă răspunde, ca să nu mai facem 

un dia log. 

Domnul Popa Victor Haralambie A lexandru - Preşedinte Asociaţi a „ C.S .A.M. 

OLIMPIC " : Sigur, înche i. Vă rog să se consemneze că în calitate ele cetăţean şi în 

calitate de reprezentant ele ONG, doresc să mi se pună la dispozi ţie ş i să se facă publice 

rezultate le contracte lor. Mulţumesc ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Rezultate le sunt publice, dar probabil fo rma pe care o dori ţ i dumneavoastră este una 

specia lă . 

Domnul cons ilier local Dinu Alexandru , preşedinte de şedinţă: Mu lţumim! Declar 

această sedintă închisă ! ' , 

Nemaifiind Înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 

Dinu Alexandru declară şedinfa Închisă, la orele 1O: 18 drept pentru care s-a Încheiat 

prezentu I proces-verba I. 

SICl<E'J,UtG~ 2, 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum : _ _ - DA, __ - NU, __ - ABŢ„ în 

şedinţa a Consil iului Local a l Sectoru lui 2 d in data de .20 23 . 
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